
Protokół Nr X/2025
z posiedzenia X sesji Rady Miejskiej w Gostyninie IX Kadencji

z dnia 29 stycznia 2025 roku.
 
 
Stan – 15

Obecni – 14

Lista  obecności  w  załączeniu.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie  10:00,  a  zakończono  o
godzinie 12:15.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam  według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania  uchwał.  Otwieram  X  sesję  Rady  Miejskiej  IX  Kadencji.  Witam  Panią
Burmistrz  Agnieszkę Korajczyk -  Szyperską,  witam Panią Wiceburmistrz  Annę Wilińską,
witam Panią  Skarbnik  Bożenę  Sokołowską,  Witam Pana  Adwokata  Tomasza  Stefaniaka,
witam  zaproszonych  gości,  witam  Panią  Dyrektor  Miejskiego  Centrum  Kultury  Panią
Aleksandrę Milczarek, witam Panią Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej imienia Jakuba
z  Gostynina  Panią  Kamillę  Ostrowską,  witam  Panią  Prezes  Agencji  Rozwoju  Promocji
Zamek spółka z o.o. Panią Joannę Skierską i witam Pana Prezesa Miejskiego Towarzystwa
Budownictwa Społecznego Pana Łukasza Lewińskiego. Witam Panie z Biura Rady, witam
obecne  media  i  wszystkich  widzów,  którzy  nam  towarzyszą  za  pomocą  transmisji
internetowej,  mam  nadzieję  już  w  jakości,  która  wszystkich  zadowoli.  Proszę  Państwa
przechodzimy do punktu drugiego, czyli przyjęcia porządku obrad. 

Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Zastępca  Burmistrza  Anna  Wilińska  -   Proszę  o  usunięcie  z  porządku  obrad  punku
9  porządku,  czyli  uchwały  w  sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.    

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą głosowano następująco:

Za - 13: Bryłka Katarzyna, Flejszer Łukasz, Jaśkiewicz Czesław, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 



Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad. 
3. Wręczenie wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych. 
4. Sprowadzanie międzysesyjne Burmistrza Miasta. 
5. Kultura  w  Gminie  Miasta  Gostynia.  Informacja  dyrektorów  miejskich  instytucji

o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 
1) Miejskie Centrum Kultury;
2) Miejska Biblioteka Publiczna.

6. Informacja  Prezesa  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 

7. Prezentacja „Kalendarza imprez miejskich na rok 2025” przez Burmistrza Miasta. 
8. Informacja  Burmistrza  Miasta  o  wysokości  i  przeznaczeniu  środków finansowych

pozyskanych z zewnątrz przez Gminę Miasta Gostynina w 2024 roku. 
9. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  379/LV/2022  w  sprawie  uchwalenia

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Gostynina.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego

i objęcie udziałów Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego w Gostyninie
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2025.
12. Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej

na rok 2025. 
13. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Gostynie. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 3 

Wręczenie wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych. 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska   dokonała  wręczenia  wyróżnień  za
osiągnięcie wysokich wyników sportowych.

Wyróżnienia  za  osiągnięcie  wysokich  wyników  sportowych  we  współzawodnictwie
krajowym w dyscyplinie wrotkarstwo szybkie otrzymali:

1. Natalia Sarzała,
2. Michalina Zalewska,
3. Hanna Deroń, 
4. Zofia Deroń,
5. Łukasz Flejszer.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Jest z nami jeszcze przecudowna
zawodniczka i tutaj oddaję mikrofon Panu Radnemu.



Radny Łukasz Flejszer - Szanowni Państwo, chcemy serdecznie też pogratulować wysokich
wyników na arenie ogólnopolskiej,  w tym II miejsca w Pucharze Polski, czteroetapowym
Pucharze  Polski  Torowym dla  Alicji  Paźgier, uczennicy  Szkoły  Podstawowej  numer  3.
Serdecznie gratuluję.

(przybył radny Stanisław Wróblewski…)

Do punktu 4 

Sprowadzanie międzysesyjne Burmistrza Miasta. 

Burmistrz  Miasta  Gostynina  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  Przedstawiła
sprawozdanie międzysesyjne za okres od dnia 18 grudnia 2024 r. do dnia 20 stycznia  2025 r.
- treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radna Katarzyna  Bryłka  -  Pani  Burmistrz  w  jednym z  punktów Pani  zreferowała,  że
zawarto  umowę  na  wynajem  lokalu  użytkowego,  z  którą  zresztą  podpisano  umowę  na
wykonywanie usług profilaktycznych dla miasta i pokusiłam się, sprawdziłam poprzednio
zawarte umowy za poprzedniej kadencji poprzedniego Burmistrza i Rady, w której zresztą
uczestniczyłam i jest to pierwszy jakby rok, gdzie obciążony został ten podmiot z którym
podpisano umowę opłatą  za czynsz za korzystanie  z  tego budynku, który jest  własnością
miasta - czy mogłaby Pani coś bliżej powiedzieć na ten temat?

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk -  Szyperska -   10 stycznia  została
zawarta umowa na najem lokalu użytkowego przy ulicy 3 Maja 30. Jest to powierzchnia 76
m, umowę podpisano z Panią Renatą Brzezińską - Strzelecką,  która prowadzi działalność
gospodarczą Zwrotnik - profilaktyka, terapia, szkolenia i rzeczywiście do tej pory z tego co
wiem, były pobierane tylko opłaty ryczałtowo za media, natomiast nie był pobierany czynsz.
W tej chwili został ustalony czynsz miesięczny za wynajem lokalu o wysokości 1238,00 zł
plus podatek VAT. Zgłosiła się Pani Brzezińska -Strzelecka,  była zainteresowana, złożyła
ofertę i została podpisana umowa. 

Radna Katarzyna Bryłka - Czyli można powiedzieć, że w wyniku tej analizy i podpisania
umowy, że ten podmiot zasilił w skali roku prawie 15.000,00 zł nasz budżet miasta, tytułem
korzystania z tego budynku?
 
Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Tak. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Też w jednym z punktów - przygotowano wniosek o wyjazd
zespołu tanecznego Libra Gostynin do Langenfeld i kolejny punkt B opracowany wniosek na
wymianę szkolną w Langenfeld.  Czy coś tutaj  moglibyśmy się więcej  dowiedzieć,  czego
dotyczą te wnioski i czy to obciąża budżet miasta, czy to są jakieś pozyskane pieniądze?

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Na ten moment, tak jak
jest  napisane  w  sprawozdaniu  przygotowaliśmy  wniosek,  więc  jakie  będą  wyniki,  to
zobaczymy.  Wniosek  został  przygotowany  do  Fundacji  Polsko  -  Niemieckiej.  Tutaj
w listopadzie  gościliśmy  delegację  z  Langenfeld  i  Pan Burmistrz  zaprosił  Mażoretki,  bo
jeden wniosek dotyczy Mażoretek, zaprosił Mażoretki do udziału w ich karnawale w święcie



miasta, to są dni Langenfeld, zaprosili tak i tutaj zdecydowaliśmy się złożyć, przygotować ten
wniosek, żeby pozyskać pieniądze.  Nie wiemy jakie będą decyzje,  czekamy. Natomiast w
przypadku tego drugiego, to są piłkarze, to też jest złożony wniosek do tej Fundacji Polsko -
Niemieckiej, natomiast tutaj też jest troszeczkę inna sytuacja, ponieważ również dostaliśmy
zaproszenie  z  Langenfeld,  natomiast  ci  piłkarze,  zainteresowane  osoby  ponoszą  koszty
dojazdu i ubezpieczenia, natomiast Langenfeld gwarantuje miejsca noclegowe i wyżywienie,
natomiast reszta jest tutaj po stronie już uczestników.

Radna  Katarzyna  Bryłka  -  W  kolejnym  punkcie  pozyskiwanie  środków  zewnętrznych
złożono wniosek w ramach dofinansowania autobusy dla mazowieckich szkół - o jaką kwotę
wystąpiliśmy, oczywiście rozumiem, że to na etapie jest dopiero złożenia tego wniosku ale,
jeśli Pani Burmistrz by mogła?

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Wnioskujemy o kwotę
500 tysięcy złotych, to jest autobus, który mógłby być wykorzystywany przez gminę i przez
gostynińskie szkoły -  17 plus 1,  albo 16 plus 1 miejsc,  czyli  taki  bardziej  duży bus,  ale
dostosowany też do przewozu osób niepełnosprawnych. Wniosek został złożony, natomiast
jaki będzie wynik zobaczymy.

Radny Czesław Jaśkiewicz - Ja miałem to samo pytanie co Pani Radna Bryłka dotyczące
profilaktyki, ale jeszcze chciałem zapytać się na jaką sumę ta umowa została podpisana, czy
już jest?

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Pytam Pan Radny o
najem lokalu? 

Radny Czesław Jaśkiewicz - Nie. 

Burmistrz  Miasta  Gostynina  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  150.000,00  zł,  w
zeszłym roku było 250.000,00, czy 200.000,00 zł, natomiast teraz jest 150.000,00 zł., plus do
tego dochodzi jeszcze to co dostaniemy z najmu tego lokalu.

Radny Łukasz Flejszer - Takie krótkie pytanie, czy taki autobus może być wykorzystywany
w komunikacji miejskiej, na przykład dowóz Gostynin - Zalesie w tą stronę.

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Na ten moment jak sama
nazwa  wskazuje  to  jest  autobus,  który  ma  służyć  gostynińskim  uczniom,  nie  może  być
wykorzystywany do takich działań.

Radna  Katarzyna  Bryłka  -  Pani  Burmistrz  jeszcze  dotyczące  w  nawiązaniu  do  tego
projektu autobusowego, to również dotyczy prawda, bo wczytałam się w to w ten program
dotyczy to też przewozu dzieci niepełnosprawnych, prawda?

Burmistrz  Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk -  Szyperska -  Powiedziałam przed
chwilą, że ten pojazd jest przystosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Radna Katarzyna Bryłka - Mamy jedną szkołę specjalną, a wiele dzieci też tutaj z terenu
miasta  korzysta.  To już  chyba ostatnie  moje  pytanie,  chciałam spytać,  ponieważ  tutaj  w
dziale finanse publiczne, to może bardziej pytanie do Pani Skarbnik, ale to już Pani uzna - w
związku z tym, że cały czas weryfikowane są te wnioski, jeśli chodzi o korektę informacji



podatkowych,  o których wspominaliśmy w poprzednim,  jakby obejmując  urząd jesienią  i
chciałam spytać jak te weryfikacje przebiegały i z jakim skutkiem finansowym, czy w ogóle
zasiliło to nasz budżet, bo wiem, że takie weryfikacje były i czy Pani Skarbnik mogłaby, czy
Pani Burmistrz  powiedzieć? Chodzi mi głównie tutaj  o podmioty prowadzące działalność
gospodarczą, które jakby deklarowały kwotę do opodatkowania zaniżonych metrów i było to
jakby z takim troszeczkę zatajeniem okoliczności prawdziwych, czy wiemy coś na ten temat
jakie działanie na szkodę miasta?

Burmistrz Miasta Gostynina Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Tutaj informowaliśmy
ile było podjętych działań, od maja do grudnia Wydział Finansowy przeprowadził 7 takich
postępowań w sprawie ustalenia wymiaru podatku od nieruchomości związaną bezpośrednio
z prowadzoną działalnością i w wyniku tych działań kontrolnych i weryfikacji tych metrów,
tego o czym Pani Radna mówiła, do miasta wpłynęło dodatkowo 32.645,00 zł. Dodatkowo
w ramach czynności sprawdzających w tym samym terminie zweryfikowano 76 działalności
gospodarczych  pod  kątem  wymiaru  podatku  od  nieruchomości  i  w  związku  z  tymi
działaniami do kasy miasta wpłynęło ponad 15, prawie 16.000,00 zł, zł 15.987,00 zł, czyli
kilkadziesiąt tysięcy dzięki działaniom pracowników wpłynęło tutaj do kasy miasta. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Czyli jakby można powielać też te ogłoszenia, które były na
stronie, żeby przedsiębiorcy jak gdyby sami aktualizowali też Pani Skarbnik, takie działania
informacyjne może na razie. Jeszcze mam jedno pytanie, ale nie ma Pana Mecenasa, także
może w sprawach różnych.

Do punktu 5

Kultura  w  Gminie  Miasta  Gostynina.  Informacja  dyrektorów  miejskich  instytucji
o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 

1) Miejskie Centrum Kultury;

Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury Aleksandra Milczarek -  Przestawiła informację
o realizacji zadań statutowych w roku 2024 - treść informacji stanowi załącznik do protokołu
w wersji papierowej. 

Radny  Łukasz  Flejszer  -  Czy  Pani  Dyrektor  już  wiemy  kiedy,  na  wstępie  oczywiście
chciałbym pogratulować współorganizacji  Wielkiej  Orkiestry Świątecznej  Pomocy i  takie
pytanie,  czy  już  wiemy  kiedy  Wasze  zadania  statutowe  będą  realizowane  w  nowym
budynku? Czy taki termin już znamy?

Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury Aleksandra Milczarek - Nie chciałabym podawać
Państwu  tutaj  żadnego  dziennego  terminu,  liczymy,  że  inwestor,  czyli  Gmina  Miasta
Gostynina  jak  najszybciej  już  sfinalizuje  i  również  widzimy  tutaj,  że  jest  szereg  starań
dokładanych,  żebyśmy  jak  najszybciej  już  sfinalizowali.  Natomiast  uczulam  również,  że
dzień informacji                         o tym, że budynek jest odebrany i gotowy, że tak powiem do
naszego użytkowania jeszcze do tego prosiłabym, żebyście Państwo dodali kilka tygodni na
nasze przenosiny i zaadaptowanie się w nowej przestrzeni, także na to miejmy poprawkę,
nawet jeżeli pojawi się już termin                                i budynek będzie odebrany, to my ze
swojej strony też jeszcze potrzebujemy trochę czasu, żeby się tam rozgościć po tak długiej
przerwie. Ale mam nadzieję, że wiosna tego roku 2025 to jest ten czas, kiedy już będziemy



Państwa zapraszali do Kina Siemowit i do naszych pozostałych propozycji już na terenie 18
stycznia 2 i właśnie może już też nie do Kina Siemowit, to też Państwu zasygnalizuję, że
pojawiła się taka propozycja, abyśmy wrócili do dawnej nazwy kina, Kino Warszawa, Nowe
Kino Warszawa w związku z tą odświeżoną przestrzenią, będzie też zmiana szaty graficznej.

2) Miejska Biblioteka Publiczna.

Dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  Kamilla  Ostrowska - Przestawiła  informację
o realizacji zadań statutowych w roku 2024 - treść informacji stanowi załącznik do protokołu
w wersji papierowej. 

Radny  Łukasz  Flejszer  -  Gratulujemy  szeregu  zrealizowanych  zadań,  natomiast  moje
pytanie -  czy są takie sytuacje, które zaplanowaliście w swoich zagadnieniach, statucie itd., a
nie zrealizowaliście w planie pracy?

Dyrektor Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  Kamilla  Ostrowska -  W 2024 roku nie  było
takich sytuacji, staramy się stawiać czoła różnym przeszkodom, największą dla nas jest chyba
zaplecze  lokalowe, ale również wyposażenia wnętrz, typu stoły, krzesła, ale możemy liczyć
na pomoc Miejskiego Centrum Kultury za co jesteśmy bardzo wdzięczni. 

Do punktu 6 

Informacja  Prezesa  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 

Prezes  Agencji  Rozwoju i  Promocji  Zamek Joanna Skierska -  Przestawiła  informację
o  realizacji  zadań  statutowych  w roku  ubiegłym -  treść  informacji  stanowi  załącznik  do
protokołu w wersji papierowej. 

Radny Bartosz Walczak -  Przepraszam Pani  Prezes,  tak akurat  to  co Pani tutaj  mówiła
zaciekawiła  mnie  sytuacja,  gdzie  zamieszczane  są  ogłoszenia  na  temat  tych  pojazdów,
ponieważ  dziwne,  ponieważ  zwykle  pojazdy  mechaniczne  szybko  znajdują  swoich
właścicieli?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Te pojazdy według oceny
fachowca  mają  taką,  a  nie  inną  kwotę  wystawioną,  niemniej  jednak  ogłoszenie  zostało
skierowane  na  lokalnych  portalach  społecznościowych,  żeby  nie  generować  dalszych
kosztów.

Radny Bartosz Walczak - Ale, czy może Pani sprecyzować jakie są to portale? 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - gostynin.info.

Radny Bartosz Walczak -  Aha, na gostynin.info jest informacja na temat sprzedaży tych
pojazdów, tak?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Tak. 



Radna Iwona Markus - Tutaj w sprawozdaniu czytamy o obiadach niedzielnych w okresie
od 28 lipca do 13 października, to jest niecałe trzy miesiące, co się stało, że tych obiadów
niedzielnych już nie mamy?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Jak zaczynaliśmy gotować
te obiady, serwować te obiady niedzielne, zapraszać tutaj mieszkańców i okolicznych osób
przyjeżdżających do Gostynina, czy mieszkających wokół Gostynina, cieszyło się to bardzo
dużym odbiorem,  naprawdę  mieliśmy  bardzo  dużo  klientów.  Niemniej  jednak  3  soboty,
przepraszam,  niedziele  ostatnie  nie  generowały  żadnych  zysków,  wręcz  były  na  granicy
kosztów, dlatego podjęliśmy decyzję, że nie będzie sensu dalej iść w stronę strat. To były trzy
niedziele  w które sukcesywnie zmniejszała  się ilość gości korzystających z tych obiadów
niedzielnych.

Radny Łukasz Flejszer - Od 28 lipca jak objęła Pani swoją, że tak powiem, służbę, posadę
do 31 grudnia ile zorganizowano uroczystości na zamku? Ile razy była wynajmowana sala?
Chodzi mi tu o komunię, może jakieś bale okolicznościowe?

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek Joanna  Skierska  -  Komunie  nie,  ale  nie
przygotowałam takiej ilościowej, ale na pewno przekażę Państwu z wyszczególnieniem ile
było  wesel,  ile  było  wynajmów sali  okolicznościowo,  ile  było koncertów.  To przygotuję
Państwu.

Radny  Bartosz  Walczak  -  Pani  Prezes  jeszcze  jedno  pytanie  wspomniała  Pani  o  Balu
Andrzejkowym oraz Balu Sylwestrowym, chciałbym wiedzieć na ile nasz zamek jest w stanie
przygotować  maksymalnie  liczbę  na  maksymalną  liczbę  osób  i  ile  też  osób  było
zainteresowanych na te poszczególne dwa bale?

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  Jeżeli  chodzi  o  Bal
andrzejkowy w stylu PRL mieliśmy bardzo mało  chętnych,  bo było ich tylko 40, ale  ze
względu na to, że byli pracownicy, nie musieliśmy najmować nikogo do obsługi, zrobiono to
w  ramach  umowy  o  pracę,  ten  bal  się  odbył.  Bal  sylwestrowy  miał  już  bardzo  duże
zainteresowanie i było bodajże 70 osób. Niemniej jednak jeżeli chodzi o bale to myślę, że tak
80  -  85  wtedy  jeszcze  zajmujemy  antresole  jesteśmy  w stanie  gościom zapewnić  dobrą
zabawę  i  że  tak  powiem  odpowiedni  komfort  i  warunki.  Wesela  mogą  być  troszeczkę
większe, bo wiadomo, że się inaczej ustawia stoliki.

Radny  Bartosz  Walczak  -  Rozumiem,  czyli  można  powiedzieć,  że  praktycznie  bal
sylwestrowy  był tak na granicy.

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Bal sylwestrowy przyniósł
zysk. 

Radna Katarzyna Bryłka - Pani Prezes, wiemy doskonale w jakim stanie finansowym była
spółka, jak Pani zastała, z jakim wynikiem finansowym, mówiło się już o dokapitalizowaniu,
co miało miejsce, natomiast chciałam zapytać, jaka jest teraz sytuacja finansowa spółki i jak
Pani sobie z nią radzi, tak? To moje pierwsze pytanie. 

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  To  znaczy  sytuacja
finansowa spółki jest bardzo nieciekawa, jeżeli  tak by można było powiedzieć.  Cały czas



mamy problem z zobowiązaniami finansowymi, co było ostatnim takim moim zaskoczeniem
-                                   w piątek ubiegły ostatni, dowiedziałam się o należnościach, które są
jeszcze  nie  ściągnięte.  Te należności  zahaczają,  że tak powiem, nawet  o 2021 rok,  są to
faktury, które nie zostały zapłacone, kwota jest to mniej więcej 10.000,00 zł. Ja załączyłam
Państwu wykaz tych zaległości, zobowiązań, niemniej jednak on, że tak powiem, no już teraz
ma inną wartość, bo doszedł nam podatek VAT, chociaż mieliśmy nadpłatę,  ale mimo to
będziemy  musieli  dopłacić  Urzędowi  Skarbowemu  za  grudzień  i  kwestia  jest  taka,  że
mieliśmy zablokowane konta bankowe przez komornika skarbowego - to było 19 grudnia na
kwotę ponad 64.000,00 zł. Nasze faktury zapłacone w grudniu, pokryły do kwoty 16.421,00
zł te zobowiązania komornicze, niemniej jednak jeszcze są konta zajęte przez komornika. 

Radna Katarzyna Bryłka - Przez komornika skarbowego?

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  Skarbowego  z  tytułu
zobowiązań wobec ZUS. 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  - Ja  tutaj  dodam,  należałoby
podkreślić i też żeby ta informacja dotarła do mieszkańców, że zadłużenia póki co na ten
moment to jest około 450.000,00 zł. 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Oczywiście tak. Jeszcze
ewentualnie sprawa PFR.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - No więc właśnie o sprawie PFR -u,
czyli  Polski  Fundusz  Rozwoju  tam  jest  ponad  300.000,00  zł,  sprawa  jest  w  sądzie  i
dodatkowo kolejna informacja została rozstrzygnięta sprawa w sądzie i przywrócony został
pracownik. 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Ale Pani Burmistrz jeszcze
do tej sprawy ostatniej sądowej, przywrócony pracownik do pracy nie zgłosił się, miał termin
do poniedziałku i nie było żadnej informacji i stawiennictwa.

Radna Katarzyna Bryłka -  Właśnie w tym zestawieniu zobowiązań, które dostaliśmy na
maila, tutaj jest zaległość na 415.872,00 zł. Teraz jakby Pani Burmistrz uzupełniła to, czy to
zestawienie nie zawiera PFR -u?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Nie. Nie zawiera PFR -u,
tutaj Państwo pod tym zestawieniem macie, czego jeszcze nie zawiera. 

Radna Katarzyna Bryłka - Czyli generalnie można powiedzieć, że oprócz tych 415.000,00
zł i wiadomo, że te zobowiązania rosną, bo chociażby odsetki z tytułu uchybienia terminowi
płatności, to jeszcze dochodzi nam te 324.000,00 zł. PFR. Rozumiem. To też proszę Państwa
kolejne  moje  pytanie,  ponieważ  Komisja  Rewizyjna  w  ubiegłym  roku  bodajże  Pani
Przewodniczący  miała  wizję  lokalną,  zresztą  odbywała  się  u  Pani  Prezes  na  zamku  i
badaliśmy tam tą  sytuację  finansową,  chciałam tylko  zapytać,  albo  może być może Pani
Prezes  nie  będzie  wiedziała  -  są  tutaj  takie  duże  zaległości  z  tytułu  zapłaty  podatku  do
Urzędu Skarbowego  PIT 4. Z czego to wynika, bo PIT 4 płaci się co miesiąc, ale jakby to
wynika,  że  to  są  zobowiązania  stare,  bo  jakby  z  doświadczenia  i  z  praktyki  wiem i  ze
znajomości przepisów,  to jest 50.000,00 zł.



Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  To jest zobowiązanie za
cały 2024 rok. Spółka zawsze, tak miałam tłumaczone przez pracownika, że ze względu na tą
borykającą się niedrożność, problem finansowy, zawsze pozostawiała tą zapłatę podatku na
koniec roku i rozkładano to na raty. Składano po prostu wniosek o rozłożenie zaległości na
raty, Urząd Skarbowy się do tego przychylał i później było spłacane. Jak nastałam 18 lipca,
bardzo się z tym nie zgadzałam, niemniej jednak były takie zatory płatnicze, że nawet tych
zobowiązań cywilnoprawnych ciężko było gdzieś tam wcisnąć w tą lukę i płacić i tak też to
zostało. Te ponad 50.000,00 zł jest to PIT 4, podatek PIT 4 za cały 2024 rok.

Radna  Katarzyna  Bryłka  -  Ale  za  to  z  szacunkiem  jakby  powiem,  że  w  poprzednim
zestawieniu spłaciła Pani system ratalny, który poprzedni Prezes skorzystał, miał decyzję, bo
widzieliśmy to.

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Tak, wtedy ta rata była
ponad 8 tysięcy.

Radna Katarzyna Bryłka -  Czyli  jakby Pani spłaciła  ten system ratalny,  który dotyczył
2023 roku, a nawet wtedy, pamiętam, proszę mnie sprostować, jeśli  się mylę,  2022 roku.
Czyli jakby ta spuścizna teraz spoczywa na Pani, że trzeba ten podatek zapłacić lada chwila,
bo on                             w stan wymagalności już jest postawiony. To jeszcze mam kolejne
pytanie, ponieważ ten system ratalny bodajże odniosłam się do protokołu kontroli Komisji
Rewizyjnej opiewał też system ratalny i decyzję rozłożeniową na raty jeśli chodzi o ZUS? 

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  Tak  to  były  też
świadczenia.

Radna Katarzyna Bryłka -  I to były świadczenia przed Pani objęciem?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Tak. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Chciałabym żeby to jasno wybrzmiało. 

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  To  było  spłacane  do
miesiąca  października  bodajże,  niemniej  jednak  później  już  tych  funduszy  brakowało  i
dlatego nastąpiło zajęcie komornicze kont bankowych i to było właśnie to zajęcie komornicze
tego systemu ratalnego plus rat od października do grudnia. 

Radna Katarzyna  Bryłka -  Dobrze,  a  jeszcze  w  punkcie  19  mamy  tutaj  zobowiązanie
wobec kancelarii podatkowej, czy jakieś były i pamiętam drodzy Państwo, że tam wystąpiono
o stare zobowiązania, które dotyczyły, jakby może Pani Prezes to zreferowała.

Prezes  Agencji  Rozwoju i  Promocji  Zamek Joanna Skierska -  Te stare  zobowiązania
dotyczyły  2022  roku  część  i  później  2023  i  tak  dalej.  Niemniej  jednak  tutaj  z  tego
dokapitalizowania spółki uregulowałam znaczną część wówczas tego zobowiązania, jednak
z decyzją wczorajszą kancelaria przychyliła się do naszej prośby, ustaleń i skorygowała nam
3  ostatnie  faktury  tak  jak  rozmawialiśmy,  że  październik,  listopad,  grudzień  więc  to  co
Państwo macie w wykazie, tą kwotę, ona będzie podobna z tym, że doliczony jest grudzień,
bo tu Państwo jak robione było zestawienie mieliście na 15 stycznia kwotę podaną, niemniej
jednak bez grudnia, a wczoraj otrzymałam informację od kancelarii, że doliczają grudzień,



weryfikują  korektą  3 ostatnie  faktury  i  wychodzi  wtedy podobna kwota,  więc  kancelaria
rachunkowa, że tak powiem, dotrzymała słowa. 

Radna Katarzyna Bryłka - No i Pani też jakby próby podjęcia negocjacji i ustaleń, bo jak
wiemy ta nota była bardzo wysoka, bo był księgowy na Komisji Rewizyjnej i zreferował
z czego to wynikało jednak te ustalenia, no to rzeczywiście duże oszczędności. Ale no tutaj
mówię, bez tego PFR-u, czyli można powiedzieć, że około 800.000,00 zł.  jest zobowiązań na
dzisiaj i sprawa w toku Pani Burmistrz, jeśli chodzi o Fundusz Rozwoju.

Radna  Iwona  Markus  -  Jeszcze  Pani  Prezes  czytam  w  sprawozdaniu,  że  zostało
zorganizowane spotkanie dietetyka z uczniami SP5, czy to było jakieś zaproszenie do szkół,
czy to było zaproszenie jakieś z Pani strony? 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - To znaczy ja rozwoziłam
oferty po szkołach miejskich, wiejskich i powiedziałam, że jesteśmy otwarci na jakiekolwiek
propozycje współpracy i dostałam telefonicznie informację, czy mogłyby być takie warsztaty
zdrowego żywienia połączone z degustacją,  gdzie dzieci będą sobie sporządzały same ten
zdrowy posiłek i takie się odbyły. 

Radna  Iwona  Markus  -  Czyli  rozumiem,  że  to  Pan  Dyrektor  wystosował  taką  prośbę
o zorganizowanie?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  To znaczy w kontakcie
telefonicznym,  ja przedstawiałam ofertę,  rozmawialiśmy, że wszystkie pomysły mogą być
realizowane, jakie będą, czy potrzeby i sygnalizowałam, że jest taka potrzeba, żeby dzieci
wiedziały jak zdrowo się odżywiać, gdzie to jest w dzisiejszych czasach dużym problemem.

Radna Iwona Markus - Czyli rozumiem, że inne szkoły nie chciały podjąć takiego 
tematu?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Nie. 

Radna Iwona Markus -  Już ostatnie pytanie obiecuję, czytamy, że spółka prowadzi punkt
informacji turystycznej? Czy nadal jest taki punkt i gdzie on się znajduje? 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Jest ten punkt, oczywiście,
jeżeli ktoś przybywa i chce się czegoś dowiedzieć, udzielam informacji. Na chwilę obecną są 
to ulotki o różnych miejscach ciekawych do zwiedzenia w Gostyninie w okolicach i tak to się
odbywa.

Radna Iwona Markus -  Ale czy to są ulotki, które są w zamku, czy to są ulotki na Pani
telefon, gdzie Pani podjeżdża?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -   Nie. W zamku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak -  Pani Prezes, przez ostatnie lata
funkcjonowania, koszty funkcjonowania zamku, opłaty rosły, Pani Prezes jest od lipca, co ze
współpracą z ARION-MED? 



Prezes Agencji  Rozwoju i  Promocji Zamek Joanna Skierska -  Współpraca z ARION-
MED, zakończyła się 30 września 2024 roku z uwagi na fakt, iż skalkulowana stawka za
dzienne wyżywienie pacjenta nie była adekwatna do ponoszonych kosztów. W tej stawce był
tylko tak zwany wsad do kotła i nie było kosztów pozostałych - pracownika, gazu, energii
elektrycznej.  Po  przeliczeniu,  po  przedstawieniu  oferty  wyższej  niż  ta  wcześniejsza  była
niestety Pan Prezes nie chciał podjąć współpracy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak -  Czyli główny dochód rozumiem
współpraca z ARION-MED, przygotowanie posiłków, działało to ze szkodą dla spółki, było
wycenione ze szkodą dla spółki. 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Tak, tak. Ten celebrowany
i wynoszony na piedestał punkt, że gotowane są posiłki dla ARION-MED-u, który się okazał
przynosić straty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Konrad  Krysiak  -  Ale  jak  mógł  ktoś  to
wyszacować? 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  To znaczy tak, dietetyk
szacował wsad do kotła, a ktoś nie policzył pozostałych kosztów.

Radna Katarzyna Bryłka -  Pani Prezes, ostatnio incydent z tym zdarzeniem pożaru, czy
mogłaby Pani coś więcej powiedzieć i jeżeli są oszacowane straty, to jakiego rzędu?

Prezes Agencji  Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Tak, włamanie z próbą
podpalenia  miało  miejsce  15  stycznia  o  godzinie  7:00.  Uszkodzone  zostały  przez  zbicie
kostką  brukową szyby w drzwiach,  tak  się  sprawca przedostał  przez  tą  dziurę w szybie.
Przemieścił  się do pomieszczeń piwnicznych i  tam podpalił  ławkę, która była własnością
studia masażu, wyściełaną materiałem. To się szybciutko zapaliło, jeszcze tam była dekoracja
z  kwiatów  sztucznych,  ławka  oczywiście  i  dekoracja  spłonęły,  a  zadymione  zostały
pomieszczenia, w tym cały hol, na nieszczęście mieliśmy dużo prania czystego, suszącego się
w pralni, gdzie trzeba było powtórnie to wszystko prać - nie wszystko dało się doprać z tej
sadzy, więc koszty, jakie można przedstawić Państwu - wprawiona już szyba w drzwi, która
wyniosła 670 zł, no to jest faktura. Studio masażu stwierdziło, że ta ławka i dekoracja to jest
kwota 200 zł, zatrudniona była ochrona, która wystawiła fakturę na czas wieczorny i nocny
oraz weekendowy, to trwało tydzień czasu dokładnie od 15 do 22 stycznia i faktura za tę
usługę wynosi 5825,28 zł. Kwestia jest jeszcze skalkulowania, mam wstępną wycenę mycia
ścian i malowania tej powierzchni piwnicznej, to jest kwota około 6.000,00 zł.

Radny Łukasz Flejszer - Czy spółka nadal oferuje wynajem pokoi?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Spółka oferuje wynajem
pokoi z tym, że skalkulowałam to, że dopiero powyżej 4 osób nam się opłaca wynajem pokoi.
Wtedy to dla spółki przynosi jako taki zysk, niedokładamy, a w przypadku kiedy jest jeden
gość w hotelu no niestety.

Radny Łukasz Flejszer - A co w związku z tym z takim jednym gościem, który jest właśnie
w hotelu, to dziękujemy jemu? 



Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Tak, dziękujemy. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Jeszcze  chciałam Pani  Prezes  zapytać  ponieważ jak  wiemy
głośnym echem mówi się na mieście, że rozwiązane zostały umowy o pracę z pracownikami.
Czy Pani potwierdza to i jak wygląda sytuacja zatrudnienia teraz?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Tak, potwierdzam ten fakt.
Pracownicy są na okresie wypowiedzenia do 31 stycznia bieżącego roku. Niektóre osoby
przebywają  na  zwolnieniu  lekarskim  L4,  jedna  osoba  wróciła  z  tego  L4  po  dłuższej
nieobecności,  prawie bodajże  3 miesięcy  i  ona zostaje  teraz  pracownikiem,  który jest  na
wypowiedzeniu  do  30  kwietnia  2025  roku.  To  wypowiedzenie  już  pracownik  otrzymał,
podpisał, więc z jednym pracownikiem. Jest to pomoc kuchenna. 

Radna Katarzyna Bryłka - Czyli kwestia tego pracownika przewróconego sądownie?

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  Nie  stawił  się,  do
poniedziałku był czas to było uzgadniane z Panią Mecenas, która prowadziła sprawę i to Pani
Mecenas  przedstawiła  taką  informację,  że  w  poniedziałek  mija  ostatni  dzień,  kiedy  ten
pracownik ma zgłosić gotowość i chęć do pracy.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak -  Incydent podpalenia i włamania
ubezpieczenie, czy tutaj nam zadziała? 

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek  Joanna  Skierska  -  Tak,  to  znaczy
ubezpieczenie  jest  na pożar i  wandalizm,  ale  z tego co był rzeczoznawca to mieści  się i
oczywiście szkoda jest już zgłoszona. W ciągu 30 dni od zgłoszenia, tam chyba 18-go, jakoś
tak, 20-go chyba był rzeczoznawca, więc 30 dni jest dla Towarzystwa Ubezpieczeniowego na
wycenę, wtedy my jeszcze doręczamy faktury i następuje wypłata. 

Radny Łukasz Flejszer - Czy w związku z incydentem zwiększacie bezpieczeństwo spółki,
czy to tylko monitoring, czy może jakaś osoba obsługi ochrony fizycznej?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - To znaczy tak, ochrona 
była wówczas, kiedy nie było tej szyby, bo groziło to, że ktoś się...

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Przepraszam, ja wejdę w słowo,
może tylko tak ogólnie  niech  Pani Prezes  powie,  bo żeby też  nie  ułatwiać  potencjalnym
kolejnym szaleńcom działań, bo to myślę, że akurat o takim bezpieczeństwie to pytania nie są
wskazane. 

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - Znaczy tak mam oferty na
zwiększenie  kamer  monitoringu  i  systemu  antywłamaniowego,  mogę  to  Państwu
przedstawić, bo jestem przygotowana, niemniej jednak to podlegałoby jeszcze dyskusji, czy
należałoby?

Radny Waldemar Pilichowicz - Taka informacja, czy te samochody, które są do sprzedaży
one stoją tam gdzieś wysoko przy zamku, a może tak byłoby je warto postawić tuż przy
rondzie ze zwykłą informacją, kartką, to co większość handlowców preferuje, to one by się



przy tym rondzie dosyć szybko odnalazły nabywców. Po prostu ich nie widać, nikt o tym nie
wie,  nie  robiąc  kosztów ogłoszeń w typowych ogłoszeniach  motoryzacyjnych,  wystarczy
postawić przy rondzie, moim zdaniem oczywiście to jest tylko taka uwaga.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Jak najbardziej przychylam się od 
tego pomysłu.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  To ja teraz jeszcze tylko Państwu
przypomnę,  że  trwa  proces  łączenia  spółek,  spółki  Zamek  ze  spółką  Stara  Betoniarnia.
Mecenasi  pracują  nad formalnościami,  jutro  się  odbywa pierwsze  spotkanie  robocze  Pań
Prezes i cała ta procedura jest w toku. Jeśli chodzi o sprawę budynku i muzeum, bo gdzieś
tam pojawiają  się pytania,  Mazowsze jest  jak najbardziej  za organizacją  w tym budynku
muzeum, natomiast forma własności, jaką chcieliby, formę własności w jakiej chcieliby mieć
zamek nam nie odpowiada, bo my nie chcemy pozbywać się własności zamku. W związku z
tym pracujemy też,  rozpoczynamy pracę nad innym pomysłem, nad utworzeniem tam po
prostu  instytucji  kultury,  sama  spółka  będzie  połączona  ze  Starą  Betoniarnią,  natomiast
budynkiem zajmie się Miejskie Centrum Kultury i ono będzie tam miało nadzór. Tam będzie
punkt  informacji  turystycznej  z  prawdziwego zdarzenia,  a  nie  to  co teraz powiedzmy od
jakiegoś czasu, roku, dwóch funkcjonuje, pomysł tutaj Pani Dyrektor Milczarek już ma. W
związku                              z tym jeśli rzeczywiście nie dopracujemy i nie domówimy
szczegółów co do muzeum i formy własności, no to tutaj będzie tym obiektem zawiadowało
Miejskie Centrum Kultury.

Radny Waldemar Pilichowicz - Ja jeszcze tylko tak króciutko chciałem zapytać, czy istnieje
w ogóle taka możliwość większego rozreklamowania zamku dla innych instytucji kultury, na
przykład teatrów? Ja uważam, że takie miejsce, to jest moje zdanie oczywiście, jak zamek
w Gostyninie, mógłby być znakomitym miejscem na tzw. teatr impresaryjny. Nie wiem, czy
Państwo  się  orientują,  jak  ciężko  w  ogóle  jest  kupić  bilety  i  jakie  są  w  ogóle  terminy
spektakli teatralnych, właściwie praktycznie bardzo mało ludzi ma dostęp z takich małych
miejscowości, bo większości bilety są sprzedawane dla instytucji, dla jakichś zakładów pracy
i nie ma takiego łatwego dostępu do teatru dla większej liczby odbiorców. Może to taki jeden
z  pomysłów,  bo my już  o tym rozmawialiśmy wcześniej  o  próbach ratowania  zamku,  o
próbach zdobywania pieniędzy w ogóle na potrzeby funkcjonowania zamku. Niech każdy
może  jakiś  pomysł  sobie   znajdzie,   na  przykład  teatr  impresaryjny.  Wiem,  że  teatry
wyjeżdżają,  mają letnie siedziby, odbywają się spektakle,  odbywają się próby, z tego być
może byłyby jakieś pieniądze, a poza tym byłaby też możliwość obejrzenia na miejscu, nie
trzeba jechać dalej gdzieś, żeby zobaczyć jakiś spektakl. To jeden z pomysłów.

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska - To ja odpowiem Panu na to
pytanie  Panie Radny,  akurat  taki  teatr,  jak Pan przedstawia tutaj,  miał  w naszym zamku
wystąpienie  bodajże  na  początku  grudnia,  gdzie  sala  była  zarezerwowana  na  3  dni,  a
skorzystano tylko jednego dnia z uwagi na tak małą liczbę chętnych, chodziło to o dzieci
szkoły podstawowej. 

Radny Waldemar Pilichowicz - Wpływy jakieś były z tego tytułu?

Prezes Agencji Rozwoju i Promocji Zamek Joanna Skierska -  Wpływy, oczywiście tak
były z wynajmu sali.

Radny Waldemar Pilichowicz - No właśnie by mi chodziło o wpływy.



Prezes  Agencji  Rozwoju i  Promocji  Zamek Joanna Skierska -  Niemniej  jednak,   sala
miała mieć obłożenie, zainteresowanie tymże teatrem na 3 dni, a okazało się, że było na jeden
dzień. 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Nad koncepcją, nad tym planem B
nad  koncepcją  tego  jak  ma  funkcjonować  obiekt  pracuje  Miejskie  Centrum  Kultury
i rzeczywiście mają bardzo dobre pomysły uwzględniające wynajem sal właśnie też pod takie
działania. Natomiast ja jeszcze korzystając z okazji chciałam podziękować Pani Prezes, bo to
z czym Pani się mierzy od lipca, przez cały czas, to jest naprawdę bardzo trudne zadanie.
Zbiera Pani tak naprawdę wszystko co najgorsze od przedsiębiorców i instytucji, z którymi
Zamek  współpracował  za  swojego  poprzednika  i  naprawdę  trzeba  mieć  bardzo  mocny
charakter, żeby dać radę. W związku z tym za pracę Pani bardzo dziękuję. 

Prezes  Agencji  Rozwoju  i  Promocji  Zamek Joanna  Skierska  -  Bardzo  dziękuję  Pani
Burmistrz  za  te słowa.  Jest  mi  niezmiernie  miło,  tym  bardziej,  że  od  października
pracowałam na dwóch, trzech etatach. 

Do punktu 7 

Prezentacja „Kalendarza imprez miejskich na rok 2025” przez Burmistrza Miasta. 

Inspektor  Wydziału  Promocji  Miasta  i  Ochrony  Zdrowia  Aneta  Trojanowska -
Przestawiła  Kalendarza imprez miejskich na rok 2025”  -  kalendarz stanowi załącznik do
protokołu w wersji papierowej. 

Radni nie zgłaszali pytań i uwag do Kalendarza imprez miejskich na 2025 rok. 

Do punktu 8 

Informacja  Burmistrza  Miasta  o  wysokości  i  przeznaczeniu  środków  finansowych
pozyskanych z zewnątrz przez Gminę Miasta Gostynia w 2024 roku. 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Przestawiła informację o wysokości
i przeznaczeniu środków finansowych pozyskanych z zewnątrz przez Gminę Miasta Gostynia
w 2024 roku - treść informacji stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  - Były  również  tutaj  akurat  tej
informacji  nie  macie  Państwo,  ale  pracownicy  dodali  jeszcze  informacje,  że  w  ramach
zadania  Mazowsze  dla  Straży  OSP  edycja  2024  zakupiono  ubrania,  buty,  kaski  i
umundurowanie,   kwota  tego  całego  projektu,  to  była  36.000,00  zł.  z  Urzędu
Marszałkowskiego pozyskaliśmy 17.850,00 zł. Macie również tam Państwo wskazane różne
wydarzenia kulturalne, koncerty, imprezy dla dzieci i tak dalej, to tutaj  z wykorzystaniem
naszych  pracowników  udało  nam  się  pozyskać  z  Urzędu  Marszałkowskiego  ze  Strefy
Łódzkiej  kwotę  prawie  500.000,00 złotych,  czyli  podkreślam na  imprezy  miejskie,  które
miały miejsce w 2024 roku Mazowsze wsparło nas kwotą prawie 500.000,00 złotych, więc te
imprezy, czy Dni Gostynina, czy Święto Niepodległości, zakończenie wakacji, to co działo



się w wakacje, to były środki, które pozyskane zostały z Urzędu Marszałkowskiego. To tyle
w skrócie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Szulwach - Ja mam pytanie do tego ostatniego
punktu - jakie są proporcje środków pozyskanych i środków, że tak powiem, własnych jakie
musieliśmy włożyć na te wszystkie imprezy kulturalno -rozrywkowe?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Kwota na te imprezy kulturalne,
wydarzenia, które miały miejsce w Bibliotece, w Domu Kultury, tutaj organizowane przez
Urząd Miasta, to jest kwota około 446.000,00 zł, natomiast wkład własny wydaje mi się, że
nie przekroczył na pewno 10 - 15%.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach  -  Dobrze,  także  jeszcze  dla
wyjaśnienia  sytuacji,  czy  te  środki,  te  środki  pozyskane,  te  400 parę  tysięcy  mogły  być
przeznaczone na inne cele, na przykład inwestycje?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Nie, nie, bo to są środki tylko pod
konkretne zadanie, czyli jeżeli organizujemy potańcówki w wakacje, to te środki mogą być
wydane  tylko  na  potańcówki  w  mieście,  jeśli  organizujemy  Wigilię,  to  może  być  tylko
wydane na Wigilię, więc pod konkretne działanie kulturalne jest składany wniosek i te środki
mogą być wykorzystywane w ramach tego wniosku, na które zostały złożone.

Do punktu 9 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 379/LV/2022 w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Gostynina.

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych Izabela Chmiel vel Chmielecka -   Szanowni
Państwo,  przedłożony  pod  obrady  projekt  uchwały  przewiduje,  obejmuje  wprowadzenie
zmian w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Gostynina w
zakresie  częstotliwości  pozbywania  się  nieczystości  ciekłych  z  terenu  nieruchomości.  Na
gminy został  nałożony obowiązek przeprowadzania  co  najmniej  raz  na  dwa lata  kontroli
nieruchomości                        w zakresie właśnie tych urządzeń. Jesteśmy po takim cyklu
kontrolnym,  który  obejmował  lata  2023-2024  i  dochodzimy  do  pewnych  wniosków i  w
związku  z  tym  proponujemy  złagodzenie  tych  częstotliwości.  Mianowicie  określić  w
regulaminie częstotliwość opróżniania zbiorników bezodpływowych nie rzadziej niż raz na
trzy miesiące, na chwilę obecną jest nie rzadziej niż raz na dwa miesiące, z kolei w zakresie
przydomowych oczyszczalni ścieków częstotliwość nie rzadziej niż raz w roku pozostawić,
ale  dołożyć  zapis  stosownie  do  instrukcji  eksploatacji  wydanej  przez  producenta
przydomowej  oczyszczalni  ścieków.  Jeżeli  właściciel  nieruchomości  udokumentuje,  że
producent  zaleca  inną  częstotliwość,  wówczas  my jesteśmy zobowiązani  ją  respektować.
Oczywiście ustalone w regulaminie poprzez zmianę tą uchwałą częstotliwości nie zwalniają
właściciela  nieruchomości  z  obowiązku  pozbywania  się  nieczystości  ciekłych  z  terenu
nieruchomości w sposób systematyczny, nie dopuszczając do przepełnienia się urządzeń do
gromadzenia  nieczystości  ciekłych  i  gwarantując  zachowanie  czystości  i  porządku  na
nieruchomości.  Projekt  przedmiotowej  uchwały  uzyskał  pozytywną  opinię  Państwowego
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyninie,  w związku z tym wnoszę o przyjęcie
przedmiotowej uchwały.

Opinia komisji:



Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  82/X/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 10 
 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego  i
objęcie udziałów Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego w Gostyninie spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gostyninie. 

Opinia komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna. 

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński -  Witam
Państwa.  Spółka  MTBS  w  Gostyninie  w  2024  roku  złoży  dwa  wnioski
o  dokapitalizowanie  na  łączną  kwotę  1.500.000,00  mln  zł.  Wnioski  o  dokapitalizowanie
wynikają  z  trudnej  sytuacji,  w  jakiej  znalazła  się  spółka.  Zaległości  MTBS  -u  wobec
dostawców mediów, to jest Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego, Miejskiego PEC-u
oraz  z  tytułu  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  wobec  Gminy  Miasta
Gostynina  na  obecną  chwilę  wynosi  520.000,00  złotych  w  zaokrągleniu.  Natomiast
zobowiązania wobec Wspólnot Mieszkaniowych w których Gmina Miasta Gostynina posiada
udziały  znajdują  się  lokale  socjalne  i  komunalne  w  ramach  zaliczek  na  utrzymanie
nieruchomości wspólnej oraz na fundusz remontowy na chwilę obecną to zadłużenie wynosi
1.074.000,00 zł. Bezpośredni wpływ na tą sytuację miały działania takie jak brak podwyżek
czynszu w roku 2023, który wpłynął bezpośrednio na zmniejszenie poziomu przychodów
spółki w 2024 roku, które stały się niewystarczające na pokrycie działalności operacyjnej
i  finansowej,  wzrost  kosztów  operacyjnych  spółki,  w  tym  wzrost  minimalnego
wynagrodzenia  za  pracę,  koszty  ubezpieczeń  budynków,  koszty  obsługi  kredytów  oraz
wzrost kosztu mediów, wzrost kosztów utrzymania właśnie lokali  mieszkalnych będących
własnością  Gminy  Miasta  Gostynina  we  wspólnotach  mieszkaniowych.  Spółka  ponosi
również koszty remontów                                  i modernizacji przeprowadzonych w lokalach
stanowiących  własność  Gminy  Miasta  Gostynina,  w  tym  zakupy,  wymiany  pieców
węglowych,  gazowych,  kuchni  gazowych,  stolarki  okiennej,  drzwiowej  czy  modernizacji
instalacji elektrycznej, w roku ubiegłym spółka poniosła z tego tytułu koszty w wysokości
50.000,00 zł. Spółka również ponosi koszty utrzymania                                  i ogrzewania
opróżnianych  lokali,  tzw.  pustostanów  we  wspólnotach  i  budynkach  Gminy  Miasta



Gostynina, przy braku przychodów z tych lokali. W roku ubiegłym była to kwota niespełna
40.000,00 zł. Jeśli chodzi o wysokość tej kwoty, to ona jest spowodowana, bo ona jest dosyć
znacząca, jeśli chodzi o koszty  o przychody z lokali socjalnych komunalnych one          z
reguły  nie  pokrywają  kosztów  we  wspólnotach  i  kosztów  utrzymania  tych  budynków.
Natomiast  brak  działań  w  poprzednich  latach  i  zaniechania  tak  jakby  w  podwyżkach
czynszów, czy w partycypowaniu miasta w tych wspólnotach mieszkaniowych spowodowała,
że te zaległości doszły do takich kwot, jakie widzimy, gdyby to było na bieżąco regulowane
rozliczenia między też miastem i spółką, partycypowanie w utrzymaniach tych wspólnot, czy
podwyżki czynszów byłyby regularne stosownie do inflacji, kosztów, jakie w każdym roku
występują,  gdzieś  te  kwoty  byłyby  bliskie  bilansowaniu  się,  pewnie  one  zawsze  nie
zbilansują się tak na zero, natomiast nie doszłyby do takich wysokich kwot.

Radna Katarzyna Bryłka -  Przepraszam za mój udział dzisiaj taki liczny, Panie Prezesie
wspomniał  Pan  o  należnościach  długoterminowych,  bo  rozumiem,  że  te  należności  jeśli
chodzi o Miasto Gminę Gostynin są należnościami długoterminowymi i moje pytanie brzmi,
w jakiej wysokości one były i jakich okresów długoterminowych dotyczą?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Łukasz Lewiński - Jeśli 
chodzi o te należności do Wspólnot  Mieszkaniowych, to jest to okres tak naprawdę 2020 
roku. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Czyli można powiedzieć 5 lat?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński - Tak. 

Radna Katarzyna Bryłka -  A mówi Pan tutaj o terminie przedawnienia, czy mówi Pan po 
prostu o stricte należnościach? Proszę to sprecyzować.

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  To
znaczy o stricte należnościach, tak. 

Radna Katarzyna Bryłka -  Czyli nie możemy się już cofnąć dłużej niż 5 lat, bo mówią o
tym przepisy prawa podatkowego, ale jakby działania tutaj były z niekorzyścią dla spółki,
ponieważ  nie  były,  jakby  wierzyciel,  dłużnik,  zwał  jak  zwał,  nie  był  w  posiadaniu  tej
informacji?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  Tak,
dokładnie tak. 
  
Radna Katarzyna Bryłka - Jakiego rzędu były to pieniądze? 

Prezes  Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  Na  tą
chwilę jest to kwota 1.074.000,00 zł, to są zaległości na dzień dzisiejszy. Mimo, że w tamtym
roku miasto zasiliło tutaj na podstawie wystawionych not kwotą około 215 w zaokrągleniu
i spółka również wniosła w kwocie 225.000,00 zł też do tych wspólnot, tak żeby te wspólnoty
nie zalegały z opłatami do dostawców mediów za rachunki na energię i tak, żeby na bieżąco
mogły być rachunki płacone. Natomiast na fundusz już remontowy, na takie środki bieżące,
no to tych środków tam nie ma.



Radna Katarzyna Bryłka -  Mam jeszcze jedno pytanie, bo sama tego doświadczyłam, że
ostatnio spółka podjęła uchwałę w zakresie podwyższenia czynszów i  opłat, rozumiem, że to
jest takie działanie w wyniku właśnie tych kosztów, które powstały czy inflacji, tak?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński - Tak. Jeśli
chodzi o wysokość też tych zmiany opłat, które tutaj w zasobach i komunalnych i socjalnych
były dość znaczące, właśnie spowodowane były tymi brakami, zaniechaniami tych działań
wcześniejszych, ponieważ czynsze powinny się zmieniać regularnie,  tak jak mamy wzrost
kosztów co roku, to tak naprawdę czynsze też powinny wzrastać natomiast to powinno się
dziać, tak jak jest o stopień inflacji, czy o jakiś taki uzasadniony wskaźnik natomiast w tym
momencie  mieliśmy  tak  dużo  zaniechania,  że  ta  podwyżka  była  taka  znacząca,  ta  która
obowiązuje od 1 stycznia. 

Radna Katarzyna Bryłka - A znany Panu jest termin, gdzie była podjęta uchwała ostatnia,
oprócz tej, która miała miejsce kilka dni w zasadzie temu, gdzie poprzedni zarząd i poprzedni
Prezes podjęli taką uchwałę, kiedy była ostatni raz wprowadzona ta podwyżka, jeśli chodzi
o czynsze?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  To
znaczy była podwyżka wprowadzona na początku 2024 roku, chyba ona obowiązywała, tutaj
troszkę nie chcę wprowadzić w błąd, ale chyba bodajże od 1 kwietnia 2024 roku, natomiast
ona była wprowadzona też, stawki tych czynszów były wprowadzone na poziomie wyliczeń z
2022 roku, czyli tak opóźniona, wprowadzana ta podwyżka, że na podstawie wyliczeń z 2022
roku weszła w życie w 2024 roku.

Radny  Bartosz  Walczak  -  Panie  Prezesie,  takie  pytanie,  ponieważ  często  na  porterach
społecznościowych spotyka się różne ogłoszenia, szukam mieszkania i tak dalej - chciałbym
zapytać,  jakim  powodzeniem  cieszy  się  nowa  inwestycja  budowy  bloków  przy  ulicy
Kutnowskiej, jakby mógł Pan Prezes taką informację przekazać, będę wdzięczny.

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  Jeśli
chodzi  o  naszą  nową  inwestycję,  to  na  30  lokali  mieszkalnych  mamy  21  umów
deweloperskich,  czyli  już  notarialnych  i  dwie  umowy  rezerwacyjne,  które  czekają  na
zawarcie tej umowy deweloperskiej, także na chwilę obecną jest 7 wolnych mieszkań z 30.
Zainteresowanie jest, mimo konkurencji, bo też mamy dużą konkurencję, jeśli chodzi o inne
budowy, to jest dosyć wysokie i zadowalające. 

Radny Bartosz Walczak -  I jeszcze tylko takie,  jeśli  Pan Prezes może odpowiedzieć,  to
większość na przykład tutaj okolicznych osób, które są zainteresowane, to są to w większości
duże metraże, czy raczej powiedzmy do 50 m², czy powyżej?

Prezes  Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński -  To się
zmienia, jeśli chodzi o pierwsze lokale, jakie się rezerwują, to są zawsze te małe lokale, my
mamy akurat tutaj  na poziomie 32 metrów, natomiast  później,  gdy tych lokali  ubywa, to
wchodzi zainteresowanie na te większe.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach  -   Ja  nie  wiem,  czy  kierować
pytanie do Pana Prezesa czy może do Pana Mecenasa, bo może Pan Mecenas będzie miał
większą wiedzę, pytanie moje jest następujące, czy w poprzednich latach spółka występowała
o uregulowanie tych należności i jakie były odpowiedzi?



Adwokat Tomasz Stefaniak -  Nie pamiętam, czy wcześniej były tego rodzaju prośby. Nie
wiedziałem, że tego typu pytanie padnie, ale wydaje mi się, że dopiero po zmianie zarządu
tak naprawdę pojawiły się te żądania odkąd aktualny Pan Prezes został,  poprzedni Prezes
z tego, co ja sobie przypominam, nie informował nas o tym, że jakby są tego typu roszczenia,
ale to tak na 90% mogę powiedzieć, ale jestem o tym przekonany, że wcześniej nie było tego
typu próśb. 

Radna Katarzyna Bryłka - Tak, może też do Pana, bo Pan Prezes może nie mieć tej wiedzy,
a proszę powiedzieć, czy tutaj, oczywiście to prawo przedawnienia działa, ale jeżeli jesteśmy
wspólnikiem jednym, czy te zapisy nie są trochę inne, odbiegające od innych wierzycieli, czy
dłużników?

Adwokat  Tomasz  Stefaniak  -   Teoretycznie,  znaczy  przepisy  dotyczące  przedawnienia
dotyczą wszystkich wierzycieli i wszystkich dłużników, tutaj nie ma żadnego rozróżnienia na
temat tego, że na przykład my jesteśmy jedynym wspólnikiem naszego wierzyciela, z tym, że
ja podkreślałem już parę razy w rozmowach z Panem Prezesem, w których uczestniczyłem,
że my się przecież z własną spółką procesować nie będziemy i nie będziemy toczyć sporów,
więc musimy znaleźć takie  rozwiązanie,  które będzie satysfakcjonujące i  dla miasta  i  dla
spółki                                         i wydaje się, że to rozwiązanie w postaci dokapitalizowania
tej spółki, no takim rozwiązaniem jest.

Radna Katarzyna Bryłka - A czy niezasadne byłoby w Pana ocenie jako przedstawiciela
prawa, że należałoby dbać o takie interesy, jakby miasta w poprzedniej, nie obarczając jakby
teraz tą spuścizną w wysokości 1.5 miliona obecnego zarządu?

Adwokat  Tomasz  Stefaniak  - To  znaczy  spółka  działa  w  sposób  ciągły,  to  nie  jest
obarczenie nowego zarządu, to są sprawy spółki, jeżeli zarząd poprzedni i Rada Nadzorcza
nie sygnalizowała tego, a też nie musiała Rada Nadzorcza tego wiedzieć, dlatego, że być
może te kwestie, ale to już to tak sobie gdybam tak były przed Radą Nadzorczą może nie tyle
ukrywane,  co  nie  były  sygnalizowane  w  żaden  sposób,  to  i  ze  strony  miasta  nie  było
możliwości działań. To się pojawiło dopiero, kiedy zmienił się zarząd i to nie jest zarzut pod
adresem Pana Prezesa, tylko raczej komplement, bo wyjaśniamy kwestie, które powinny być
załatwione dawno temu, ale po prostu taki był styl ostatniego zarządu, a niestety właściciel
nie jest w stanie skontrolować wszystkiego, nie ma takich instrumentów. Po to mamy nadzór,
Rady Nadzorcze, żeby ten nadzór sprawować, ale Rada Nadzorcza też działa, że tak powiem,
w oparciu o te informacje, które pozyskuje i jeżeli tego typu informacji nie ma to nie jest w
stanie tego sygnalizować wspólnikowi.

Radna Katarzyna Bryłka - Panie Mecenasie, ale ja tutaj jakby z całym szacunkiem do Pana
Prezesa właśnie chciałam, żeby to wybrzmiało ponieważ obciążenie notami,  to było o ile
sobie  przypominam proszę  mnie  poprawić  Panie  Prezesie  jeszcze  za  ostatniego  zarządu,
kiedy do miasta wpłynęły noty? 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Tak, rzeczywiście to było tuż przed
odejściem  Pana  byłego  Prezesa,  Pana  Wilkanowicza,  Pan  Wilkanowicz  obciążył  miasto
notami na wysokość ponad milion złotych i tam te kwoty sięgały 2019, czy 2020 roku, więc
wynika    z tego, że do tej pory nic się w tym temacie nie działo tylko na dowiedzenia miasto
zostało przez spółkę obciążone taką kwotą.



Adwokat  Tomasz  Stefaniak  -  Jeżeli  mogę  doprecyzować  -  faktycznie  powiedziałam
nieprecyzyjnie,  bo  raczej  mówiłem o  poprzedniej  kadencji  Burmistrza,  ale  faktycznie  na
dowiedzenia prawdopodobnie Prezes wiedząc, że jego tak jakby los może być przesądzony
postanowił tą kwestię nie wiem uporządkować, albo podrzucić nowemu zarządowi i nowemu
Burmistrzowi ten niechciany prezent, ale ta kwestia wcześniej się nie pojawiała.

Radna Katarzyna Bryłka -  To chciałam tutaj  też Panie Mecenasie powiedzieć,  że Rada
Nadzorcza  to  raczej  jest  to  rada,  która  ma  za  zadanie  jakby  koordynowanie  działań
kontrolnych  nad  wszystkimi  działaniami  w  spółce  prawa  handlowego  i  między  innymi
finansowymi.

Radna Urszula  Pieniążek  -  Ja  chciałam się  zapytać  o  jaki  procent  zostały  podniesione
czynsze mieszkań komunalnych i socjalnych i ile jest pustostanów?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  Jeśli
chodzi  o  ilość  pustostanów  nie  jestem  w  stanie  w  tej  chwili  odpowiedzieć  nie  jestem
przygotowany, żeby udzielić takiej informacji, natomiast jeśli jest taka sposobność to ja mogę
udzielić to później. Jeśli chodzi o podwyżki czynszów, to było to, nie wiem jak procentowo,
natomiast to było jeśli chodzi o lokale socjalne ze 1,83 zł na 2,34 złote, a najwyższy poziom
lokalu komunalnego, to było z 4,80 zł na 6,30 zł. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Proszę  Państwa,  ja  tylko  jeszcze
dodam może informację, że środki na to dokapitalizowanie zostały już wcześniej w budżecie
na ten cel zapewnione.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 13: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz.
 
Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 1: Wróblewski Stanisław. 
 
Uchwała  Nr  83/X/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2025.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  - Proszę Państwa, dwa tygodnie temu
otrzymaliście  Państwo  na  swojej  skrzynki  mailowej  przygotowany  przeze  mnie,
proponowany plan pracy Rady Miejskiej na rok bieżący. Oczywiście nie ma tam żadnych
rewolucyjnych zmian w stosunku do tych planów pracy, które wykorzystywane były w latach
ubiegłych.  Już podczas  posiedzeń  wszystkich  komisji  stałych Rady Miejskiej  w styczniu



mieliście  Państwo  okazję  się  z  tym  planem  zapoznać  i  zadawać  pytania  i  faktycznie
wszystkie komisje zaopiniowały ten plan Rady Miejskiej  pozytywnie,  ale może jakieś się
jeszcze pojawiły pytania w międzyczasie do tego planu? Nie widzę, nie stwierdzam to od
razu przejdę do prezentacji treści uchwały w tym zakresie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkieiwcz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  84/X/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 11 

Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej na rok
2025. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  - Proszę Państwa oczywiście procedura
jest taka, że będziemy głosowali  każdy z tych planów w oddzielnej procedurze. Ja tylko
dodam, że wszystkie komisje na swoich posiedzeniach przyjęły plany pracy. Rozpoczniemy
sobie od Komisji Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej. Przystępujemy do
głosowania. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej:  

Brak uwag i pytań do planu.

Za przyjęciem  planu pracy Komisji Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej na
2025 rok głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław, Klejna Krzysztof, Krysiak Konrad,
Markus Iwona, Nowogórski Kamil, Pieniążek Urszula, Pilichowicz Waldemar, Radzikowski
Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 



Plan  Pracy    Komisji    Spraw Obywatelskich,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej   na  2025  rok  
został przyjęty. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:

Za  przyjęciem   planu  pracy  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu na  2025  rok
głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Plan Pracy   Komisji   Rozwoju Gospodarczego i Budżetu   na 2025 rok został przyjęty.   

Komisja Rewizyjna:

Za przyjęciem  planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Plan Pracy   Komisji   Rewizyjnej   na 2025 rok został przyjęty.   

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego:

Za przyjęciem  planu pracy Komisji  Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na 2025 rok
głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkieiwcz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 



Wstrzymało się – 0 

Plan Pracy   Komisji   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego   na 2025 rok został przyjęty.   

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji:

Za przyjęciem  planu pracy  Komisja Skarg, Wniosków i  Petycji na 2025 rok głosowano
następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Plan Pracy   Komisji   Skarg, Wniosków i Petycji    na 2025 rok został przyjęty.   

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

Za przyjęciem   planu  pracy  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  na  2025  rok
głosowano następująco:

Za - 13: Bryłka Katarzyna, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak Konrad, Markus
Iwona, Nowogórski Kamil, Pieniążek Urszula, Pilichowicz Waldemar, Radzikowski Patryk,
Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Plan Pracy   Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki na 2025 rok został przyjęty.   

(Radny Łukasz Flejszer nie brał udziału w głosowaniu)

Uchwała  Nr  85/X/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 13 

Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Gostyninie. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  - Proszę Państwa otrzymaliście drogą
mailową do zapoznania się protokół. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do protokołu.

Za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Czesław Jaśkiewicz, Klejna Krzysztof, Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Radzikowski Patryk, Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty.

Do punktu 14 

Sprawy różne. 

Radny Łukasz Flejszer -  Szanowni Państwo z uwagi na fakt, iż w 2023 roku w listopadzie
uhonorowaliśmy  wieloletniego  działacza,  niesamowitego  człowieka,  sportowca,  Pana
Lucjana Ogłodzińskiego, chciałbym prosić, abyśmy przychylili się, żeby zaprosić tutaj Pana
Lucjana Ogłodzińskiego na kolejną, a może i jeszcze jakąś tam inną sesję i uhonorować Pana
Lucjana za wieloletnie zasługi. To jest moja prośba.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Bardzo cenna inicjatywa natomiast
poproszę  radnych  może  poprzedniej  kadencji,  bo  to  chyba  w  poprzedniej  kadencji  Pan
Lucjan został nagrodzony i uhonorowany?

Radni poprzedniej kadencji potwierdzili powyższe pytanie.

Radna  Iwona  Markus -  Pani  Burmistrz  tak  już  korzystając  z  tego,  że  ten  temat  jest
poruszony  Szkolnego  Związku  Sportowego  chciałabym  się  zapytać,  bo  od  stycznia  Pan
Lucjan już nie działa jako koordynator w tym stowarzyszeniu, czy są podjęte jakieś dyskusje,
czy  są  jakieś  nowe informacje,  które  pomogą przy  organizacji  zawodów sportowych dla
dzieci w szkołach podstawowych?

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  To  pytanie  powinno  zostać
skierowane przede wszystkim do Gostynińskiego Związku Sportowego, dlatego, że to jest
stowarzyszenie,  klub  sportowy,  który  w  ramach  swojej  działalności  organizuje  zawody
sportowe i  je  koordynuje.  Natomiast  rzeczywiście  tutaj  przedstawiciele  klubu byli  u  nas,
mieli  jakieś  propozycje oczekiwania,  natomiast  powiem tak,  miasto nie  może finansować
pracownika, koordynatora w stowarzyszeniu. Są teraz rozpisane konkursy na sport, myślę, że
Gostyniński Związek Sportowy może wykorzystać to i zamieścić tam taką pozycję dotyczącą
właśnie  koordynatora  i  w  ten  sposób  te  pieniądze  na  koordynowanie  swoich  działań



pozyskać,  bo  to  jest  tak  jakbyśmy  do  każdego  stowarzyszenia  w  mieście,  które  działa
finansowali pracę koordynatora czy osoby, która tam zarządza takim działaniem. Pan Lucjan
robił  to  do tej  pory społecznie,  poświęcał  bardzo dużo swojego czasu i  za  to  się  należy
wielkie, wielkie podziękowanie, ale tutaj zarząd musi pewnie znaleźć jakieś inne rozwiązanie
tej sytuacji.

Radny Czesław Jaśkiewicz -  Korzystając, że tutaj jest Pan Wiceprezes Mazura, chciałem
się zapytać - słyszałem o strasznych kadrowych sprawach, że są takie,  znaczy o piłkarzy
chodzi?

Radny  Arkadiusz  Szulczewski  - Z  tym  czym  się  zastaliśmy  po  przejęciu  pierwszych
dokumentów, to myślę, że brakłoby tutaj kilku godzin. Zarząd stara się, żeby zespół seniora
wystartował  w  rozgrywkach,  część  zawodników  opuściło  już  klub,  trenerzy  również
wcześniejsi opuścili  klub, którzy wzięli horrendalne pieniądze i tak jak wspomniałem jest
w tej chwili walka, rozmowy z wieloma zawodnikami, żebyśmy przystąpili do rozgrywek
V Ligi. 

Radny Łukasz Flejszer -  Ja dodam, że warto spojrzeć optymistycznie Panie radny, Panie
Czesławie, mamy dwóch bramkarzy już, Pana przewodniczącego i mnie, są też piłkarze, więc
będziemy wspierać. 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Jak już jesteśmy przy sporcie, to ja
Państwa  serdecznie  zapraszam,  żebyście  Państwo  ćwiczyli,  ponieważ  w  maju  zrobimy
Spartakiadę Samorządowców. Tutaj panowie radni bardzo się wykazali i dziękuję wam za
udział w tej turniejadzie w meczach piłki nożnej, daliście z siebie bardzo dużo, to było widać
więc tutaj za namową Pana Dyrektora  MOSiR po rozmowach z Panią Burmistrz wracamy do
tego co było dawno, dawno temu czyli taka Spartakiada samorządowców, więc do dzieła.

Radna Katarzyna Bryłka - Ja chciałam Pani Burmistrz powiedzieć, że jeszcze my kobiety
byśmy się przyłączyły jakbyście Państwo chcieli nas uprzejmie nie zapraszacie nas na mecze,
ale my chętne jesteśmy prawda do kibicowania, klaskać umiemy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Jak  najbardziej  cenne  uwagi
i inicjatywy żebyśmy wszyscy wspólnie o to zdrowie dbali.

Do punktu 14 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Zamykam  obrady  X  sesji  Rady
Miejskiej IX Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.

  Przewodniczący Rady Miejskiej

            Krzysztof Adam Klejna


